
 

пленарного  

  дев’ята позачергова                                    восьмого 

 

      13 травня           21 

 

 

 

м. Рогатин 

Початок роботи сесії – 14:00 год. 

Закінчення роботи сесії – 14:25 год. 

Всього обрано – 26 депутатів;  

Присутні на початок роботи сесії – 21 

депутат (список додається). 

Присутні: 43 чол. (список додається). 

 

 
Президія: 

Сергій Насалик – міський голова, головуючий на засіданні; 

Христина Сорока – секретар міської ради. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував відкрити 

дев’яту позачергову сесію Рогатинської міської ради VIII скликання виконанням 

Державного Гімну України. 

 

Виконується Державний Гімн України. 

 
ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який зазначив, що депутати 

можуть переглянути на планшетах запропонований порядок денний дев’ятої 

позачергової сесії Рогатинської міської. Запропонував прийняти даний порядок 

денний за основу та в цілому і поставив на голосування цю пропозицію. 

 
Результати поіменного голосування: 

«За» –17 депутатів; 

«Проти» – 3 депутати; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

 

Порядок денний: 

1. Про реорганізацію закладів загальної середньої освіти Рогатинської 

міської територіальної громади. 

Доповідає: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

2. Про затвердження фактичної мережі закладів загальної середньої освіти 

Рогатинської міської територіальної громади на 2021-2022 навчальний рік. 

Доповідає: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 
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3. Про внесення змін до Програми розвитку та фінансової підтримки 

житлово-комунального господарства Рогатинської міської територіальної 

громади на 2021 рік. 

Доповідає: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

4. Про внесення змін до Програми соціального захисту та соціальних послуг 

на території Рогатинської міської громади на 2021-2023 роки. 

Доповідає: Роман Ошитко – начальник відділу соціальної роботи 

виконавчого комітету міської ради. 

5. Про внесення змін до рішення 4 сесії міської ради № 227 від 24.12.2020 

року «Про бюджет Рогатинської міської територіальної громади на 2021 рік». 

Доповідає: Марія Гураль – начальник фінансового відділу виконавчого 

комітету міської ради. 

 

ВИСТУПИВ: Роман Гринишин – депутат міської ради, запропонував провести 

пленарне засідання дев’ятої сесії міської ради у великому залі засідань 

адміністративного будинку. 

Сергій Насалик – міський голова, поставив на голосування пропозицію депутата 

міської ради Романа Гринишина. 

Результати голосування: 

«За» –4 депутати; 

«Проти» – 17 депутатів; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – немає; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «проти». 

Пропозиція депутата міської ради Романа Гринишина не підтримана. 

 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який запропонував депутатам 

перейти до розгляду питань порядку денного.  

1. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію закладів загальної середньої освіти 

Рогатинської міської територіальної громади. 

ДОПОВІДАВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

ВИСТУПИВ: Роман Гринишин – депутат міської ради, який запитав у 

доповідача, чи враховувалась думка громади при напрацюванні проєкту рішення 

сесії міської ради, яке стосується реорганізації закладів загальної середньої 

освіти? 

ВИСТУПИВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови, який зазначив, 

що відповідно до статті 32 Закону України «Про повну загальну середню освіту», 

громадські обговорення були проведені у кожній громаді, на території якої 

розташований заклад освіти, який пропонується реорганізувати. Повідомив, що 

всі протоколи громадських обговорень були оприлюдненні на офіційному сайті 

міської ради. Зауважив, що в жодній із громад не було сприйняття реорганізації 

закладів освіти, про що зазначено у протоколах громадських слухань.  

ВИСТУПИВ: Роман Гринишин – депутат міської ради, який запитав, для чого 

тоді, на думку доповідача, взагалі існують громадські обговорення і чи влада, яка 
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мала б дотримуватись чинного законодавства, повинна була б робити висновки 

та дослуховуватись до думки громади, яка їх обрала?  

ВИСТУПИВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови, який сказав, що 

депутат своїм голосом в праві сам висловити свою думку, проте основною метою 

громадських обговорень було донести до людей об’єктивну інформацію – чому 

так сталося, які в цьому причини і що нас чекає?  

ВИСТУПИВ: Роман Дашавець – депутат міської ради, який сказав, що 

депутатами районної ради сьомого скликання в 2020 році без обговорення було 

реорганізовано близько 20 шкіл. Зауважив, що в той момент так було вигідно і 

закликав бути справедливими. 

ВИСТУПИВ: Тарас Стасів – голова Рогатинської районної організації 

профспілки працівників освіти і науки України, який сказав, що кожного 

депутати обрали люди, також зауважив, що Закон України «Про повну загальну 

середню освіту» був прийнятий після рішення районної ради.  

ВИСТУПИВ: Петро Микитчин – депутат міської ради, сказав, що коли на 8 сесію 

міської ради виносилось питання щодо реорганізації закладів освіти, громада не 

було проінформована, зауважив, що громадські обговорення були формальними, 

людям не було донесено потрібності цього рішення. Закликав відтермінувати 

прийняття рішення щодо реорганізації закладів загальної середньої освіти 

Рогатинської міської територіальної громади, дати доручення керівникам шкіл 

наповнити класи і в результаті дійти спільного знаменника. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 1507 по питанні «Про реорганізацію закладів загальної 

середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» –14 депутатів; 

«Проти» – 3 депутати; 

«Утрималось» – 1 депутат; 

«Не голосували» – 3 депутати; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про затвердження фактичної мережі закладів загальної середньої 

освіти Рогатинської міської територіальної громади на 2021-2022 навчальний 

рік. 

ДОПОВІДАВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 1508 по питанні «Про затвердження фактичної мережі 

закладів загальної середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади 

на 2021-2022 навчальний рік» прийнято. 
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Результати поіменного голосування: 

«За» –16 депутатів; 

«Проти» – 4 депутати; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 1 депутат; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми розвитку та фінансової підтримки 

житлово-комунального господарства Рогатинської міської територіальної 

громади на 2021 рік. 

ДОПОВІДАВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 1509 по питанні «Про внесення змін до Програми 

розвитку та фінансової підтримки житлово-комунального господарства 

Рогатинської міської територіальної громади на 2021 рік» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» –16 депутатів; 

«Проти» – 3 депутати; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 2 депутат; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми соціального захисту та 

соціальних послуг на території Рогатинської міської громади на 2021-2023 роки. 

ДОПОВІДАВ: Роман Ошитко – начальник відділу соціальної роботи 

виконавчого комітету міської ради. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 1510 по питанні «Про внесення змін до Програми 

соціального захисту та соціальних послуг на території Рогатинської міської 

громади на 2021-2023 роки» прийнято. 

 

 

 

 

Результати голосування: 

«За» –16 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 
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«Не голосували» – 5 депутатів; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 4 сесії міської ради № 227 від 

24.12.2020 року «Про бюджет Рогатинської міської територіальної громади на 

2021 рік». 

ДОПОВІДАЛА: Марія Гураль – начальник фінансового відділу виконавчого 

комітету міської ради. 

Зауважень до проєкту рішення не було. 

Міський голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 1511 по питанні «Про внесення змін до рішення 4 сесії 

міської ради № 227 від 24.12.2020 року «Про бюджет Рогатинської міської 

територіальної громади на 2021 рік» прийнято. 

 

Результати поіменного голосування: 

«За» –17 депутатів; 

«Проти» – немає; 

«Утрималось» – немає; 

«Не голосували» – 4 депутати; 

«Відсутні» – 5 депутатів. 

Міський голова – «за». 

Рішення та результати поіменного голосування додаються. 

 

Міський голова Сергій Насалик запропонував закрити дев’яту позачергову сесію 

Рогатинської міської ради VIII скликання. 

Виконується Державний Гімн України. 

 

 

Міський голова        Сергій Насалик 

 


	Зауважень до проєкту рішення не було.
	Міський  голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення.
	Зауважень до проєкту рішення не було. (1)
	Міський голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення.
	Зауважень до проєкту рішення не було. (2)
	Міський голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. (1)
	Зауважень до проєкту рішення не було. (3)
	Міський голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. (2)
	Зауважень до проєкту рішення не було. (4)
	Міський голова поставив на поіменне голосування проєкт рішення. (3)

